
P R O T O K Ó Ł

z posiedzenia Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa 
wspólnie z Komisją Edukacji, Kultury i Sportu.

w dniu 23 kwietnia  2007 roku

Obecni:

wg listy obecności

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Posiedzenie Komisji prowadził:

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Marek Rajca

Porządek posiedzenia komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa:

1. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
2. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Czeladź za 2006 rok.
3. Funkcjonowanie Ośrodka Integracyjnego „Senior” na terenie Ośrodka. 
4. Sprawy różne.

Porządek posiedzenia komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa:

1. Funkcjonowanie palcówek  oświatowych w mieście.,  Systemy stypendialne dla uzdolnionej 
młodzieży- objazd placówek oświatowych.

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 
3. Sprawy różne.

Marek Rajca                            -Przewodniczący  Komisji  Polityki  Społecznej,  Zdrowia  i   
Bezpieczeństwa

- Proszę panią Skarbnik o omówienie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta za 2006 rok.

 Urszula Polak-Wałek                          -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia materiał przedstawiony radnym. 
- Opinia Komisji Rewizyjnej przedkładana RIO jest pozytywna. 
- W między czasie otrzymaliśmy opinię RIO, która jest pozytywna ( odczytuje treść uchwały) 
- Przyczyny niezrealizowania budżetu są dwie: dochody z gospodarowania mieniem, głownie ze 

sprzedaży oraz dochody pochodzące ze środków unijnych.
- Dochody  69.464.414  zł,  na  stan  31.12.2006r.  wynosiły  65.112.550  zł,  natomiast  wykonanie 

60.885.187 zł.

Andrzej Świątek                      -                             Członek Komisji  
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- Muszę powiedzieć, że sprawozdanie jest bardziej solidne, zawiera więcej informacji, które mogą 
rozwiać pewne wątpliwości.

- W sprawozdaniu brakowało mi informacji na temat wykonania budżetu przez organizacje pożytku 
publicznego, ale w miedzy czasie taka informacja wpłynęła do Biura Rady. 

- Moją wątpliwość budzi co stało się z majątkiem gminy w poprzednim roku. 
- Uważam, że zbyt optymistycznie planujemy dochody pochodzące ze bycia majątku gminy. 
- Chciałabym abyśmy skupili się na merytorycznej ocenie tego budżetu, dlatego że budżet za 2006 

rok jeśli chodzi o dochody gminy jest faktycznie najsłabszy. 
- Jestem przeciwny udzieleniu absolutorium i będę również apelował do państwa abyście państwo 

oceniali budżet merytorycznie. 

Danuta Walczak                      -                             Radna  

- Po  tej  długiej  pana  wypowiedzi,  gdzie stwierdza pan,  że nie  będzie  głosował  za udzieleniem 
absolutorium,  proszę wskazać konkretne przyczyny pana decyzji.  Gdzie pana zdaniem są nie 
prawidłowości  w  wykonaniu  budżetu  w  2006  roku.  Proszę  wskazać  konkrety,  co  nie  zostało 
wykonane. 

Przewodniczący  Komisji  Polityki  Społecznej,  Zdrowia  i  Bezpieczeństwa  przekazał   dalsze 
prowadzenie obrad Komisji Zastępcy Komisji- Krystianowi Dąbrowskiemu.

 Krystian Dąbrowski                            -                             Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Polityki   
Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Ja nie byłem radnym poprzedniej kadencji, nie uczestniczyłem przy tworzeni budżetu dlatego, też 
wstrzymam się od głosu przy głosowaniu. 

Dominik Penar                        -                             Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Absolutorium będzie głosowane dla pana Skalskiego?

Urszula Polak-Wałek                           -                             Skarbnik Miasta  

- Dla burmistrza. 

Dominik Penar                        -                             Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Czy mógłbym prosić o wskazanie ile środków zostało przeznaczonych w zeszłym roku na „Echo 
Czeladzi” i przede wszystkim z jakiej puli?

Urszula Polak-Wałek                           -                             Skarbnik Miasta  

- Sprawdzę i przygotuję tą informację.

Dominik Penar                        -                             Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Mam propozycję by przegłosować budżet.
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Krystian Dąbrowski                             -                             Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Polityki   
Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

- Proszę o przegłosowanie wykonania budżetu Miasta za 2006 rok Komisję Polityki Społecznej. Kto 
z państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE

4 za
1 przeciw
1 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący  stwierdził,  że  Komisja  Polityki  Społecznej,  Zdrowia  i  Bezpieczeństwa 
pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu za 2006 rok. 

Dominik Penar                        -                             Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Proszę  o  zaopiniowanie  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  za  2006  rok  Komisję  Edukacji, 
Kultury i Sportu. Kto z państwa radnych jest za?

 

GŁOSOWANIE

4 za
1 przeciw
2 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący  stwierdził,  Komisja  Edukacji,  Kultury  i  Sportu  pozytywnie  zaopiniowała 
sprawozdanie z wykonania budżetu za 2006 rok.

Dominik Penar                        -                             Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Chciałbym by Komisja Edukacji wypracowała wniosek na temat instalacji monitoringu w SP Nr 7. 
- Mam pytanie czy znane są przybliżone koszty wykonania tego monitoringu,  czy znalazłby się 

środki w tego rocznym budżecie?
 

Adam Jandała                         -                             Kierownik Wydziału Edukacji   

- Na dzień dzisiejszy nie potrafię odpowiedzieć czy są środki na monitoring. 
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Czesław Badura                            -                             Radny  

- Najważniejsze proszę państwa jest bezpieczeństwo dzieci i młodzieży w szkołach. 

Dominik Penar                -                             Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  

- Proszę o przegłosowanie wniosku wypracowanego przez Komisję Edukacji, Kultury i Sportu o 
następującej treści:

Komisja  wnioskuje  o  instalacje  systemu  monitoringu  zintegrowanego  z  systemem 
oświetleniowym na słupie oświetleniowym  przy SP Nr 7 w Czeladzi.  Kamera swoim 
zasięgiem powinna  obejmować m.in. teren przy nowym budynku SP Nr 7. 

GŁOSOWANIE

7 za
0 przeciw
0 wstrzymujących się od głosu

Przewodniczący stwierdził, że wniosek został przyjęty przez Komisję Edukacji, Kultury i Sportu.

        P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
  Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia 
               i Bezpieczeństwa,
                     

                    Marek Rajca

         ZASTĘPCA P R Z E W O D N I C Z Ą C EGO
Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia

              i Bezpieczeństwa,
                     

               Krystian Dąbrowski

Protokołowała:
Agnieszka Pilarek
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